



Datum: 2025-03-03

Tid: kl 18.00

Plats: Klubbstugan Lötbodalen

Närvarande:

Cecilia Trehn
Pia Lundin
Rolf Björk
Eva Björk
Gudrun Melander
Carina Kronqvist
Erika Bjureby
Susanna Engman, Studieförbundet

Frånvarande:

Caroline Ling
Kjell Gustavsson

1. Mötet öppnas

2. Fastställande av dagordning

Dagordning fastställdes och särskilt ett särskilt välkomnande till Susanna Engman från Studieförbundet.

3. Val av justerare

Eva Björk valdes till att justera dagens protokoll

4. Föregående protokoll

Protokoll från konstituerande styrelsemöte [2025-02-16](#) är justerat och publicerat på hemsidan.

Uppföljning av åtaganden/beslut från tidigare möten:

- Inköp av radiatorer – beslut att Evas radiator som tidigare placerats i sekretariat står kvar.
- Inköp av mobilt stängsel agility – kvarstår, Erika och Kjell har att gå igenom vad som är lämpligt.
- Kontaktlista styrelsen - pågår

5. Ekonomisk rapport

Rolf rapporterar.

Vi har fakturerat och fått betalt av Gnesta Motorklubb för deras elkostnad under 2024 som uppgick till 6.898 kr.

SBK Tävling har under februari redovisat och betalat till oss anmälningsavgifterna för våra tävlingar i Rallylydnad den 6 - 7 juli 2024. Vi väntar fortfarande på redovisningar och pengar för Bruks och MH.

Vi har fått in 22 tkr i anmälningsavgifter för kurser. Föregående år 32 tkr.

Totalt resultat för perioden jan-febr uppgår till -4 tkr vilket är samma som för föregående år.

6. Rapport från sektorer och övriga ansvarsområden

a) Utbildning (HUS)

Policy och ansvarsfördelning för HUS är nu uppdaterad, här har ett antal punkter förtydligats och man har gjort en tydligare uppdelning i arbetssätt. Kurs där man kan anmäla per tillfälle har funkat väl.

Ett tillfälle kvar i Nykvarnshallen för inomhusträning, därefter är planerat att ev dra igång träningen på klubben från den sista mars.

b) Tävling (TÄS)

Sektorn har haft möte map årets tävlingar med mycket god uppslutning. Planering och tilldelning av tävlingsledare, sekreterare, figuranter, skrivare och kök genomfördes den 25 februari. Domare planeras och tillsätts från distriktet. Årets första tävling som genomförs är Appellklass den 5 april.

c) Rasutveckling/MH (RUS)

Inga aktiviteter att rapportera och en av våra funktionärer hade fråntagits sin auktorisation, dock har detta justerats tillsammans med SBK.

Nästa MH är den 12 april på klubben.

d) Stuga & område och Kök

Inget att rapportera. Gropen med syfte att dränera har vi att lägga igen och åtgärda innan säsongen drar igång på allvar. Kjell ansvarig.

Städning av köket är planerat att genomföra innan säsong för kurser och tävlingar startar. Även inköp av förbrukningsmaterial är på agendan.

Planerad städ- och fixardag till den 21 april som ett första förslag.















e) Medlem

Pia Lundin tar över som medlemsansvarig, introduceras av Cecilia när det gäller administration och hantering. Överlämning genomförs onsdag 5 mars.

Antalet medlemmar från fg möte +1 medlem.

7. Inkommande skrivelser

Januari

• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-01-14 15:22	
Fwd: Valberedningens preliminära förslag samt ev. ytterligar...		
• SurveyMonkey	2025-01-13 19:05	
Dina enkätsvar: Verksamhetsstatistik 2024 lokalklubbar		
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-01-08 19:19	
Fwd: Viktig information från SBK tävlingsavdelning		
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-01-29 12:28	 
Årets klubb och appellklubb 2024!		
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-01-27 18:04	 
Brev från distriktets valberedning!		
• Information från Svenska Brukshundklubb...	2025-01-22 19:37	
 SBK Info januari 2025		
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-01-21 22:11	 
 Fwd: Vb slutliga förslag till valbara poster 2025		
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-01-21 22:10	 
Fwd: VB: Rutin för uppvisande av registerutdrag i verksamhe...		

Åtgärd/Ansvarig

-

DropBox

TÄS o Rally

-

VU

Styrelsen

Styrelse

-



Februari

<ul style="list-style-type: none">● Information från Svenska Brukshundklubben tor 22:56 SBK Info februari 2025	-
<ul style="list-style-type: none">● sekr@sbksormlandsdistriktet.se tis 17:08 ➔ Fwd: Meddelande av GS-beslut gällande extra nomineringsp...	Styrelse/sektorer
<ul style="list-style-type: none">● sekr@sbksormlandsdistriktet.se 2025-02-17 10:38 Fwd: Tips om en digital föreläsning... Friskvårdsträning för H...	Info på FB
<ul style="list-style-type: none">● sekr@sbksormlandsdistriktet.se 2025-02-15 08:40 ➔ Brev från Distriktssyrelsen!	Styrelsen
<ul style="list-style-type: none">● sekr@sbksormlandsdistriktet.se 2025-02-10 22:05 ➔ Fwd: Valberedningen i Sörmlandsdistriktet	Styrelsen
<ul style="list-style-type: none">● Göran Eriksson 2025-02-10 11:11 ➔ Utbildning Första hjälpen/HLR	Se p. 10
<ul style="list-style-type: none">● Elin Björkman 2025-02-08 19:43 samarbete med Trosa kommun	Se p. 11
<ul style="list-style-type: none">● noreply@xledger.net 2025-02-05 15:32 ➔ Brukshundservice Sverige Aktiebolag - BHS - Faktura 10861 ...	Kassör
<ul style="list-style-type: none">● sekr@sbksormlandsdistriktet.se 2025-02-05 12:25 ➔ Fwd: Uppdaterad Arrangörsmanual SBK Tävlning	Tävl.sekr
<ul style="list-style-type: none">● sekr@sbksormlandsdistriktet.se 2025-02-05 10:36 ➔ Re: Årsmöteshandlingar!	Styrelse
<ul style="list-style-type: none">● Stripe 2025-02-04 06:39 ➔ Din utbetalning på 13 055,00 kr för GNESTA-TROSA BRUKS...	Kassör
<ul style="list-style-type: none">● Susanna Rönnback 2025-02-13 08:18 ➔ Övernattning vid Gnesta Brukshundklubb	Styrelse/sektorer
<ul style="list-style-type: none">● Ola Folkesson [Svenska Brukshundklubben] 2025-02-10 14:37 ➔ Sv: Fråga gällande valordning och valberedning för distrikt	Besvarat, p. 12

8. Utgående skrivelser

<ul style="list-style-type: none">● stadgar@brukshundklubben.se 2025-01-30 12:20 Fråga gällande valordning och valberedning för distrikt	Ordf/VU, p.13
--	----------------------

9. Studieförbundet

Vi har besök av Susanna Engman från Studieförbundet, för informationsutbyte. Studieförbundet har nu omorganiserat, Sörmland går nu upp i Mälardalen och blir ett större geografiskt område. Efter politiska beslut har hantering och ansökan av bidragshantering drabbats negativt vilket också påverkar oss som förening och Studieförbundet som står för folkbildning. SBK är också en av frivilligorganisationerna för MSB vilket också är ett argument för att fortsätta söka bidrag.

Studieförbundet kommer från 1 juni att bli av med sin lokal i Gnesta, dock kan vi få stöttning i bokning vid behov.

Studieförbundet kan hjälpa till med hanteringen av ersättningar till ex instruktörer som arbetsgivare, då kurser redan rapporteras finns också utrymme bl a för personer som inte har egen firma och inte kan fakturera.

Ledarutbildning för instruktörer kan vi få via Studieförbundet lokalt på vår klubb som ett stöd för de som håller kurs.

10. Utbildning Första hjälpen/HLR

Erbjudande från Röda Korset, Göran Nilsson, om att hålla utbildning för klubben (gratis). Vad anser styrelsen – ska vi gå vidare med detta? Vi beslutar att gå vidare med detta erbjudande och att boka Studieförbundets lokal innan de lämnar den. Målgruppen i första upplägget är styrelse, tävlingsledare, tävlingssekreterare och instruktörer.

11. Samarbete med Trosa kommun

Se bifogad skrivelse från Elin Björkman. Hur går vi vidare?

Kommunen har som tillägg aviserat att man gärna förordar att GTBK får nyttja kommunens mark för träning och tävling då det ingår i samhällsskydd och beredskap. Förslag att delta vid den sk Beredskapsveckan v 39 för att på ett enkelt sätt visa upp SBK:s verksamhet och att Elin tar dessa frågor vidare.

12. Förfrågan Gnesta Scoutkår

Önskemål har inkommit om att få låna träningsplan för övernattningsplan 10-11 maj. Styrelse och sektorer har samrått i frågan – kort information om vad som sagts. Frågan är nu hos scoutkåren och de kommer att återkomma om hur planeringen fortgår och om de vill ta del av det erbjudande om att använda den övre planen som de fått.

13. Distriktsfullmäktige

Kort information från gårdagens årsmöte i distrikt Sörmland. Ny styrelse vald och efter den extra nomineringsperioden är nu posterna bemannade i distriktet med undantag av sekreterarrollen.

14. Övriga frågor

Inga övriga frågor



15. Mötet avslutas

Ordföranden avslutade mötet

Vid protokollet: Carina Kronqvist

Justeras

Cecilia Trehn, ordförande

Eva Björk, justerare